
Referat af bestyrelsesmøde den 23.09.24 i DKeF. 
Mødet blev afholdt online fra kl. 18.30 - 22.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-
sen, Poul Larsen-Fedders 

 
DKeF: Katja Bødtger 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  
Hvornår 

Pkt. 1. Kasserer Poul Larsen-

Fedders 
-Budget 2025 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
Poul gennemgik budgettet. Der er lavet 

en smule om i opsætningen, så der nu er 
regnskabsoversigt med sammen med 

budgetterne fra tidligere år.  

 
Grundstøtten er faldet en smule, da vi er 

blevet færre medlemmer. Strategistøtten 
er den samme.  

 

Klubkontingentet bør justeres, da det har 
ligget på 300 kr. i mange år og DKeF har 

udviklet sig og har mange flere tilbud nu 
end tidligere. Forslaget skal naturligvis 

behandles på årsmødet, men bestyrelsen 

har drøftelsen allerede nu. Bestyrelsens 
forslag bliver at hæve kontingentet fra 

300 til 500 kr.   

 
Classic licenserne er væsentlig højere i 

år, da vi har delt licenserne i bohle og 
classic op. 

 

Stævneindtægter er stort set det 
samme. Både familiestævne, bredde-

stævne og begynderstævne glider ud og 
erstattes af familiedag. Familiedag kon-

ceptet afprøves i 2 byer i 2024 og udrul-

les derefter til alle andre klubber/byer. 
 

Der skal indsættes midler til Nations cup, 

EM og 3 bane spil.  
 

Vedrørende udviklingspuljen så bliver det 
ikke brugt efter hensigten, så der skal 

ikke sættes flere midler til side til den. 

Hvad vi så skal gøre, er vi nødt til at 
drøfte på et kommende møde.  

Posten Regnskabsprogram dækker over 
den hjælp vi tilkøber hos IKC. 

 

 

 
Poul tilretter i 

budgettet og 
sender ud til 

bestyrelsen til 

godkendelse. 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 



 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
-Skabelon kørselsgodtgørelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der har været forbrugt en del midler på 
posten reklamematerialer, der bl.a. dæk-

ker over annoncering på Facebook. 

Samme beløb afsættes næste år.  
 

Da DIF ikke har brug for et specifikt 
regnskab på strategistøtten, er vi ikke 

bundet op på at følge sporposterne i 

budgettet. Derfor er der flere steder, 
hvor vi kan slå poster sammen. Fx på 

kurser.  

 
Posten turneringsleder ændres til turne-

ringssekretær og flyttes op under admi-
nistration. Det dækker over hjælp til 

planlægning af turneringen. 

 
Baneleje ungdom: DKeF betaler baneleje 

til unionskampe. Når det er jysk/fynsk 
turnering betaler klubberne selv. 

 

Der skal afholdes Nations Cup i Danmark 
2025. Her skal DKeF betale for festen 

samt vores egne spillere. Der skal sen-

des regning til tyskerne på overnatning 
og tilskud til banket. 

 
Der afsættes 35.000 kr. til Danish Open 

så det er realistisk af få stævnet afholdt. 

 
Under øvrige skal posten roadshow sæt-

tes lidt op og samtidig skal mentorkursus 
lægges sammen med andre kurser, der 

står under møder. 

 
Der budgetteres overordnet med et un-

derskud, men omvendt er vi også nødt til 

at sætte nogle initiativer i søen, for at få 
flere medlemmer.  

 
Budgettet blev efterfølgende godkendt. 

 

 
Kørselsgodtgørelse for divisionshold. Der 

er udarbejdet et godtgørelsesark som 
klubberne selv skal udfylde og sende ind 

til DKeF kasserer. Mere specifikt er det 

den person der kører bilen, der skal søge 
om tilskud og ikke den enkelte klub.  

 
Bestyrelsen drøftede arket og blev enige 

om den faktiske udgift med et max på 

2000 kr. Der er kommet stigende krav i 
forhold til revision og derfor er vi nødt til 

at følge op på dette. 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
Niklas og Poul 

følger op 

 
 

 
 

 

 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Moms 

 

 

  

 
Arket sendes til formanden i klubberne 

og det er efterfølgende vedkommendes 

ansvar at gøre medlemmerne opmærk-
som på denne ændring.  

 
Der skal registreres for omvendt moms-

pligt som følge af fx Facebook. Vi forsø-

ger at få DIF til at stå for indrapporterin-
gen af dette for os. 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
Poul aftaler 

det videre for-

løb med DIF  

Pkt. 2. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

Møde med udvalg 21.01.25.docx 
Tilmeldinger 

 
 

 

 
 

 
-Tilkøb af kontorhænder 

 

 
 

 
 

 

-Orientering fra møder i DIF 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

-DKeF udviklingspulje 

 

Mødet afbrydes da det blev meget sent. 

Mødet genoptages den 30/9 kl. 19.00, 
hvor vi gennemgår de resterende punk-

ter. 
 

Programmet for møde med udvalg er 

vedlagt og tilrettet. Programmet er god-
kendt og klar til at sende ud. Katja følger 

op på deltagerantal. 
 

Niklas er i gang med at kontakte en 

SoMe medarbejder. Vi er også i gang 
med at finde hænder til TU. IKC er en 

mulighed, men der er også en anden 
mulighed, som TU selv er ved at under-

søge. 

 
Niklas har været til møde med Formand, 

næstformand og en fra administrationen 

i DIF. Her blev det pointeret, at de gerne 
ser DKeF deltage i kommende møder.  

Niklas har også deltaget i tivolimødet, 
hvor alle formænd/kvinder deltog. Her 

blev der orienteret om at der bliver ar-

bejdet på at lempe den administrative 
byrde ift. GDPR, så det er lettere og ikke 

så bureaukratisk at være forening. Det 
var desuden et godt netværk mellem for-

bundene, som giver god værdi.  

Næste møde i DIF er sport 2025 i januar. 
Endelig er der budgetmøde i DIF i okto-

ber, hvor Niklas, Poul og Katja deltager. 

Her skal også drøftes DIF´s politisk pro-
gram.  

 
Bestyrelsen drøftede udviklingspuljen, da 

den ikke har fungeret efter hensigten og 

desværre heller ikke er blevet brugt nok. 
Puljen gentænkes og indtil videre sættes 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

Niklas og Ka-
tja følger op. 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/ERutD4F0HolKnbcA8X6-LUkBSP3u6LzwfENOiq7c7IxQbA?e=dbjOkI
https://difacad.sharepoint.com/:x:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/Eb3szQ2bEvBIpsciY4-wLJUBQoCyUMsTyjGTTWucdoukTw?e=vHBqZs


ikke flere midler i puljen. Bestyrelsen vil 
gerne høre hvad udvalg og eventuelt 

klubberne tænker og afventer en lejlig-

hed til at få det sat på dagsordenen. 
 

 
 

 

Pkt. 3. Næstformand Mari-
anne Jensen 

-Orientering om 60+ projekt 

 
 

 

 
-Åbent hus evaluering 

 
 

60+ Samarbejdet sættes i bero i sin nu-

værende form, men vi afventer de andre 
forbund og en nærmere analyse af mu-

lighederne.  

 
Der har været afholdt evalueringsmøde 

med de byer der har afholdt Åbent Hus. 
Der var delte erfaringer – nogen har haft 

en positiv oplevelse, mens andre ikke 

havde så mange på besøg. For at følge 
op på indsatsen og også komme i gang 

med nye indsatser, så bliver der afholdt 
2 pilotprojekter (familiedag) i Sønder-

borg og Roskilde. Familiedagen i Sønder-

borg afholdes den 10. november og vi 
afventer datoen for Roskilde. De to pilot-

projekter bliver understøttet af SoMe 

indsats fra DKeF.  
 

Vi skal huske at rette opmærksomheden 
på at klubberne skal være klar til at tage 

imod nye medlemmer, hvis der kommer 

nogen efter Åbent Hus og familiedagen. 
Det er vigtigt at folk får en god ople-

velse, når de kommer til træningen ef-
terfølgende i klubben, så de kommer 

igen. Vi skal overveje hvordan vi får sat 

en dagsorden sammen med klubberne 
omkring det emne.  

 

 
 

 
 

Katja følger 

op 
 

 

 
Marianne og 

Katja følger 
op 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

Marianne og 
Katja følger 

op 

Pkt. 4. 2. Næstformand Mi-
chael Zimmermann 

-Banerne i Lyngby 

 
 

-Opgørelse over antal spillede 
landskampe 

 

 
-Dommer til Landskamp i Bre-

merhaven 

 

 

Der er stadig vandskade på banerne i 

Lyngby. Vi afventer situationen. 

 

Michael er i dialog med eliteudvalget om, 

hvordan vi laver denne opgørelse, så det 

fremstår mere enkelt og overskueligt.  

 

Svend spørger, om der skal en dommer 

med til landskampen i Bremerhaven? 

Svend følger op med eliteudvalget.  

 
 

 

 
 

Michael afven-
ter eliteudval-

get 

 
Svend kontak-

ter eliteudval-
get 

Pkt. 5. Thomas Jensen Thomas deltog ikke i denne del af mø-

det. 

  

 

 



Pkt. 6. Svend Jørgensen  
-Kursus for banepassere 

  
Kurset afholdes den 2. oktober i Roskilde 

Keglecenter og lige pt er der 16 til-

meldte. Flot opbakning. Vi skal huske at 
spørge, om der er nogen fra Sjælland, 

der kunne have lyst til at blive banekon-
trollør i stedet for John Andersen, der 

ønsker at stoppe.  

 
Svend følger 

op. 

Pkt. 7. Udvalgsmedlem for 

klubaktivitet 

Familiedag 

 
 

Dokumentet blev gennemgået og god-

kendt. De to pilotprojekter i Sønderborg 
og Roskilde afprøver konceptet og heref-

ter kan vi give det fri til alle de andre 
klubber.  

 

 
 

Katja følger 

op. 

Pkt. 8. Konsulent Katja Bødt-
ger 

-Roadshow (rød, gul, grøn liste) 

 
Listen blev gennemgået og vi når de 

75% besøg i 2024. Katja følger op på de 
klubber der mangler at få besøg og 

igangsætter derefter en ny “runde”, hvor 

vi gerne vil have medlemmerne mere i 
tale. 

 

 
Katja følger 

op 

Pkt. 9. Næste møde Mandag den 18. november online fra kl. 
18.30 - 22.00 

 

 

Pkt. 10. Eventuelt 

 

Der er lagt turneringskampe for senior-

kegler i den weekend hvor der er års-

møde i 2025. Det er ærgerligt at der lig-
ger kampe den dag. 

Niklas følger 

op 
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